

Tea Tree Oil

DIN 02229866, 14 mL, Essential oil, Stock No. 1777-1

Tea Tree Oil is made by steam distillation of the leaves of the Australian tea tree.

One of the active constituents in tea tree, terpinin- 4-ol, has been found to be primarily responsible for the herb's germicidal activity.

Tea Tree Oil acts as a natural disinfectant, antiseptic, and fungicide to prevent infection and promote healing. Since Tea Tree Oil is so versatile, it has fast become a natural first aid in many families.

Did you know?

According to an article in *The Medical Journal of Australia*, tea tree oil has been shown to be equally effective in the treatment of acne as benzoyl peroxide and provides fewer side effects.

Scientific studies show Tea Tree Oil exhibits antibacterial and antifungal activity against *Candida albicans*, *Propionibacterium acnes*, *Pseudomonas aeruginosa*, *Staphylococcus aureus*, *Streptococcus pyrogenes*, *Trichomonas vaginalis*, and *Trichophyton mentagrophytes*.

NSP Advantage

14 mL Antiseptic oil / Essential Oil.

Ingredients: Pure oil of the Australian Tea Tree (*Melaleuca alternifolia*).

Recommendation: For external use only. For sensitive skin it may be diluted one part Tea Tree Oil to 10 parts NSP Massage Oil (#3928-7) or your favourite vegetable oil.

CAUTION: Keep out of eyes and out of the reach of children.

Features & Benefits

- Helps fight fungal infections, including athlete's foot and *Candida albicans*.
- Helps treat abrasions, cold sores, minor cuts, bug bites, minor burns, poison ivy & oak, leg ulcers, wounds, and skin problems including acne, eczema and psoriasis.
- Helps fight dandruff (mix ten drops of oil in shampoo and leave shampoo on for a minute or so before rinsing).
- Helps fight head lice (use same shampoo and leave on ten minutes before rinsing).
- Helps relieve head cold (rub a few drops on nose and forehead, or add ten drops of oil to hot water and gently inhale).

Tea-Tree, Huile de

DIN 02229866, 14 mL, Huile essentielle, No de stock 1777-1

L'huile de tea-tree est obtenue par distillation à la vapeur des feuilles du tea-tree australien.

On a découvert que l'un des principes actifs du tea-tree, la terpinine-4-ol, est le principal responsable de l'activité germicide de l'herbe.

L'huile de tea-tree agit comme désinfectant, antiseptique et fongicide naturels pour prévenir l'infection et favoriser la cicatrisation. Puisque l'huile de tea-tree est si polyvalente, elle est vite devenue un secours d'urgence dans de nombreuses familles.

Saviez-vous que?

D'après un article paru dans The Medical Journal of Australia, on a démontré que l'huile de tea-tree est aussi efficace que le peroxyde de benzoyl pour soigner l'acné, avec moins d'effets secondaires. Des études scientifiques démontrent que

l'huile de tea-tree exhibe une activité antibactérienne et antifongique contre le *Candida albicans*, *Propionibacterium acnes*, *Pseudomonas aeruginosa*, *Staphylococcus aureus*, *Streptococcus pyogenes*, *Trichomonas vaginalis* et *Trichophyton mentagrophytes*.

Avantages NSP

14 mL. Huile antiseptique / Huile essentielle.

Ingrédients: Huile de tea-tree australien (*Melaleuca alternifolia*).

Mode d'emploi: Pour usage externe seulement. Pour les peaux sensibles, on peut diluer 1 partie d'huile de tea-tree dans 10 parties d'Huile pour Massage NSP (#3928-7) ou votre huile végétale préférée.

AVERTISSEMENT: Garder loin des yeux et hors de la portée des enfants.

Caractéristiques et Bienfaits

- Aide à combattre les infections fongiques, y compris pieds d'athlète et *Candida albicans*.
- Aide à soigner écorchures, feux sauvages, coupures mineures, piqûres d'insectes, brûlures mineures, herbe à puce, ulcères aux jambes, plaies et problèmes cutanés tels que acné, eczéma et psoriasis.
- Aide à combattre les pellicules (mélanger 10 gouttes d'huile dans un shampooing et laisser le shampooing pendant une minute ou plus avant de rincer).
- Aide à combattre les poux (se servir du même shampooing et le laisser 10 minutes avant de rincer).
- Aide à soulager le rhume (frictionner quelques gouttes sur le nez ou le front, ou ajouter 10 gouttes d'huile à de l'eau chaude et inhaler doucement).